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D66 
 

Als de tarieven niet worden verhoogd zou je dit kunnen inboeken als bezuiniging op 
het sociaal domein. Waarom wordt het tarief van de WMO niet aangepast, maar 
alleen voor de Jeugdwet? 

GVGR Wat heeft deze tariefsverhoging voor gevolgen voor de begroting? Kan dit inzichtelijk 
worden gemaakt, dit missen we in het raadsvoorstel? 

VVD In het raadsvoorstel krijgen mensen die informele zorg leveren hetzelfde tarief als 
mensen die hiervoor gestudeerd hebben en opgeleid zijn. In hoeverre komt door deze 
maatregel een toename in PGB gebruik? Zeker ook omdat er al terughoudend zou 
worden omgegaan met het verstrekken van PGB’s, door fraude in het verleden. 

 
 
 
 


